

致：泰嘉證券資產管理有限公司  
香港荃灣海盛路 3 號 TML 廣場 29 樓 B3 室  
To: Tiger Securities Asset Management Company Limited  
Rm B3, 29/F, TML Tower, 3 Hoi Shing Road,  
Tsuen Wan, NT, Hong Kong.

 泰嘉證券資產管理有限公司  
Tiger Securities Asset Management Co. Ltd.

## 關閉證券帳戶通知 Notification for Closure of Brokerage Account

I am writing to request the closure of my brokerage account, with your firm. I have decided to terminate my relationship with your firm, and I would like to request that all assets in my account be liquidated and the proceeds be disbursed to me.

本人寫信是爲了請求關閉證券帳戶。本人決定終止與貴公司的關係，並請求將帳戶中的所有資產清算並將所得款項支付給本人。

**Account Name:**

**帳戶名稱:**

**Account Number:**

**帳戶號碼:**

Any remaining assets have been transferred to my designated bank account. If there are any outstanding fees or charges, please deduct these from the account balance before disbursing the remaining funds.

任何剩餘資產轉移至本人指定的銀行帳戶。如果有任何未結費用或費用，請在支付餘額前從帳戶餘額中扣除。

Thank you for your prompt attention to this matter. Please contact me if you require any further information or documentation to facilitate the account closure process.

感謝貴公司對此事的迅速關注。如果貴公司需要任何進一步的資訊或檔來促進帳戶關閉流程，請與本人聯繫。

## **聲明與簽署 Declaration and Signature(s)**

本人/吾等確認以上資料均屬正確無誤 I/We hereby confirm that the above information is correct.

**Client Signature(s) 客戶簽署**

\_\_\_\_\_  
**日期 Date:**

請將填妥之表格透過電郵info.sec@tigersam.com.hk或傳真 (852) 3544-3187予本公司。

Please return the complete form to us by E- mail to info.sec@tigersam.com.hk or fax at (852) 3544-3187.

| 內部專用 FOR INTERNAL USE ONLY |         |          |
|----------------------------|---------|----------|
| SV                         | Checked | Approved |
| Date:                      | Date:   | Date:    |